

Referat af møde d.30.06.2026

Deltager: Vibe, Hanne, Lotte, Tinni, Jeanne og Kristina (Referent)

Afbud fra: Fritz

Medlems status og kontingent Der blev orienteret om medlemsbetalinger pr. 1. maj, hvor der var 5 medlemmer, som endnu ikke havde betalt. Der er sendt private beskeder til de pågældende.

Arbejdsdag og vedligeholdelse af området Der var enighed om, at der bør planlægges en arbejdsdag i efteråret. Baggrunden er, at arbejdsdagen tidligere blev sprunget over på grund af travlhed, og at der nu er behov for både beskæring, klipning og maling. Der blev drøftet forskellige tidspunkter i efteråret, det bliver d.10. oktober. Det blev fremhævet, at tidspunktet skal passe med både løvfald og vejrforhold, så opgaver som maling fortsat kan udføres.

Evaluerings af sæsonen Punktet var sat på dagsordenen for at samle op på, hvordan sæsonen er forløbet. Den generelle vurdering var, at sæsonen er gået godt, og at deltagerne overordnet har været glade. Der blev nævnt, at klubben opleves som mere populær, og at flere hold fungerer godt. Samtidig blev det bemærket, at deltagelsen i miljøtræning og aktiviteter uden for den almindelige bane har været lavere end ønsket, selv om der er gjort en indsats for at forklare formålet med disse aktiviteter.

På hvalpeholdet blev det nævnt, at der har været et hold på 13 deltagere, og at flere har givet udtryk for, at de har været glade for forløbet. Der blev dog også peget på, at enkelte aktiviteter havde lav tilslutning. Eksempelvis deltog kun 2 i den nævnte miljøaktivitet, og der var heller ingen så mange hvalpe med på en tur til bakken. Det er ærgerligt, da netop sådanne aktiviteter kan være værdifulde for nye hunde og ejere.

Status på hold og træning Der blev givet en generel status på holdene til næste sæson. Det blev vurderet, at både rallyhold og basishold fungerer godt. Der blev også peget på, at anderledes træningsformer opleves positivt og giver både hunde og førere nye udfordringer. Det blev nævnt, at denne type træning kan være med til at fastholde deltagere, som ellers er gået lidt døde i eksempelvis IGP-træning, eller hvor hundene er blevet ældre.

BH-prøve og væsenstest Det blev oplyst, at den planlagte BH-prøve blev aflyst. Der havde tidligere været efterspørgsel på prøven, men da den nærmede sig, var der pludselig ikke tilstrækkelig interesse.

Der blev også orienteret om væsenstest lørdag d.04.07, hvor der er mellem 3 og 4 deltagere fra kreds. Der er blevet trænet med de relevante deltagere. Der blev drøftet opsætning af bane, og det blev præciseret, at praksis fremover er, at banen kun stilles op én gang i stedet for flere gange, da det tidligere har været meget tidskrævende.

Trænermøde og bemanning til næste sæson Der afholdes trænermøde på mandag, og mødet lægges tidligere end normalt for at få overblik over bemanning, holdstruktur og eventuelle rokeringer. Det blev oplyst, at to af trænere på hvalpeholdet stopper, derfor er det især hvalpeholdet, der mangler afklaring.

Mønstring Det blev oplyst, at mønstring er flyttet til den 2., fordi Per og Thomas ikke kunne den 5. Der var kun én fremmed deltager ud over klubbens egne, og derfor blev der tilbudt alternative datoer. Figurantudvalget godkendte den nye dato, men arrangementet afholdes fortsat i Greve.

Lys, lift og hunde-vægt Der blev orienteret om, at Stefan, når han har tid igen vil komme forbi og færdiggøre arbejdet med lyset. Han har adgang til en lift, og planen er at få arbejdet afsluttet, mens vejret fortsat er tørt.

Samtidig skal han kigge på den defekte hunde-vægt, som er gået i stykker. Jens (Kenzo) har tilbudt at sponsorere en ny vægt, men det blev aftalt først at undersøge, om fejlen blot skyldes en løs ledning og om det kan klares med en mindre reparation. Det blev understreget, at vægten bruges meget, og at der derfor skal findes en løsning.

Græsslåning, maskiner og økonomi Græsslåning blev omtalt som et tilbagevendende problem. Den aktuelle græsslåmaskine er sendt til reparation, og der er endnu ikke kommet tilbagemelding. Det betyder, at græsset er blevet længere end ønsket, og det blev nævnt, at man havde håbet at få maskinen retur i indeværende uge, så der kunne slås inden lørdag.

Der blev også drøftet behovet for en tydelig koordinator på græsslåningen. Opgaven er i praksis endt hos Hanne, selv om det ikke var hensigten. Udfordringerne omfatter blandt andet benzinindkøb, håndtering af tunge dunke, adgang til maskiner og nøgler samt koordinering af selve slåningen. Det blev besluttet, at Lotte bliver koordinator på græsslåningen, når maskinen kommer tilbage. Derudover skal der laves en ekstra nøgle til containeren, så adgangen bliver lettere for dem, der slår græs.

Gaver til trænere og figuranter Der blev rejst et punkt om gaver til trænere og figuranter ved sæsonafslutning. Baggrunden var, at indsamlinger på holdene har skabt akavede situationer og dårlig stemning, blandt andet fordi nogle deltagere ikke svarer eller ikke ønsker at bidrage. Det blev fremhævet, at dette lægger et urimeligt pres på de deltagere, der gerne vil bidrage, og at figuranterne ofte helt overses, selv om de er i klubben 2-3 dage om ugen året rundt. Der var enighed om, at det fremover skal være kredsen, der betaler gaver til både trænere og figuranter ved sæsonafslutning. Medlemmer må fortsat gerne give noget ekstra frivilligt, men det skal ikke længere organiseres som en forventet indsamling på holdene. Beslutningen gælder ved sæsonafslutning, og der blev også talt om både sommer- og vinterafslutning.

Reception og øvrige arrangementer Der blev orienteret om, at der ikke holdes egentlig fest, men at der i stedet bliver en reception den 22. august.

Næste møde- afholdes 25. august i klubben.